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Clé Enneking, ceo van Steppin' Out, had het failliete Claudia Sträter graag willen hebben. "Hoe mooi zou het zijn
om naast mijn twee huidige herenformules zo'n merk erbij te hebben", vertelt hij tegen RetailTrends. 

Voor Enneking was de damesketen door de crisis echter 'een brug te ver'. "Onder andere omstandigheden was
het misschien wel gelukt. Dat is jammer, maar ik focus me nu op datgene wat ik wél heb." Claudia Sträter werd
drie weken nadat Martijn Rozenboom de formule in handen kreeg alweer doorverkocht aan de Van Uffelen
Groep, samen met Expresso.

Enneking is van plan om volgend jaar nog eens twee of drie nieuwe winkels van Steppin' Out neer te zetten. De
afgelopen vier jaar kwamen er al vier winkels van de formule bij. De ceo denkt aan filialen in Maastricht,
Groningen of Mall of the Netherlands, maar niets ligt vast. Daarnaast wordt uitbreiding naar België niet
uitgesloten, vertelt hij. Lees hier het complete interview met Enneking. 
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